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Geertje de Schipper-Tinga

Van: Werner de Jong <wernerdejong@hotmail.com>
Verzonden: maandag 27 september 2021 10:07
Aan: Geertje de Schipper-Tinga
Onderwerp: Re: Vragen openbaar

Hallo Geertje, 
 
Goed dat ik het bij je heb nagevraagd, want dit is inderdaad zo in het Presidium besproken waar ik het 
mee eens was. Het lijkt mij belangrijk dat dit dan onder de raadsleden goed gecommuniceerd wordt, want 
klaarblijkelijk koppelen fractievoorzitters dit niet goed terug.  
 
Groet, 
Werner. 
 

Van: Geertje de Schipper‐Tinga <geertje.deschipper@gemeentehw.nl> 
Verzonden: maandag 27 september 2021 10:02 
Aan: Werner de Jong <wernerdejong@hotmail.com> 
Onderwerp: RE: Vragen openbaar  
  
Goedemorgen Werner, 
  
Dat is niet afgesproken t.a.v. schriftelijke vragen, maar wel ten aanzien van technische vragen. 
  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Geertje de Schipper‐Tinga  
Griffier  
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Van: Werner de Jong <wernerdejong@hotmail.com>  
Verzonden: maandag 27 september 2021 10:02 
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Aan: Geertje de Schipper‐Tinga <geertje.deschipper@gemeentehw.nl> 
Onderwerp: Vragen openbaar 
  

Goedemorgen Geertje, 
  
Afgelopen zaterdag hoorde ik van een ander raadslid dat in het Presidium is besloten dat de schriftelijke 
vragen niet meer op de website openbaar gemaakt worden. Klopt dat of is het een broodje aap verhaal, 
want mogelijk was ik niet aanwezig bij de desbetreffende vergadering? 
  
Groet, 
Werner. 


